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Milí spoluobčané,

původně jsem zamýšlela, že ústředním 
tématem mého posledního letošního 
příspěvku bude „kouzlo Vánoc“, ale události 
z poloviny září mě přímo vybízejí, abych 
svůj záměr přehodnotila. Ano, již jistě tušíte, 
kam mířím. Hlavním tématem bude „voda“, 
živel sice krásný, ale bohužel také velmi 
ničivý. S následky, které voda napáchala, a to 
především na severní Moravě, se tato oblast 
potýká doteď, i když se o tom v tisku už moc 
nepíše. Pro média totiž není nic staršího 
než včerejší zprávy. Zajímají je především 
senzace. Těmi byly povodně na svém 
začátku a pár dní poté. Ale pro ty, kteří ve 
zpustošených obcích zůstávají a musí žít svůj 
všední život i přes nepřízeň osudu, je situace 
pořád více než kritická. Já osobně, a nebudu 
určitě sama, si nedovedu představit, že 
přijde statik a u mého domu řekne „zbourat, 
nelze opravit“. Pro mnohé, hlavně ty dříve 
narozené, kteří ve svých domech prožili celý 
život, musí být tahle zpráva přímo zdrcující. 
A nedivím se. Ono úplně stačí i to, když dům 
zůstane stát, ale musí se z gruntu opravit, 
ovšem až poté, co ho důkladně vyčistíte a 
vysušíte. Kdo tohle i u nás v obci někdy při 
vyplavení sklepů a garáží zažil jistě ví, o jaké 
dřině mluvím. A na to všechno potřebujete 
peníze, kterých v dnešní době určitě není 
nazbyt. Bavíme se o soukromém majetku, 
ale nezapomeňme ani na majetek obecní. 
Když se podívám na to, co jsme u nás v obci 
za 10 let všechno vybudovali, nedokáži si  

 
 
představit situaci v povodněmi zasažených 
obcích. Kolik lidské práce a úsilí bylo během 
několika hodin zmařeno a většina obcí je opět 
na začátku. Obnova je běh na „dlouhou trať“ a 
vůbec to starostům či starostkám nezávidím. 
Určitě část z nich musela řešit dilema, co 
zachraňovat dřív, zda soukromý či obecní 
majetek. Ovšem na některých místech byl 
vodní živel natolik rychlý, že nejdůležitější ze 
všeho bylo zachránit lidské životy.
Bezprostředně po povodních proběhla 
první vlna pomoci prostřednictvím známých 
humanitárních organizací. Nyní už ale ze 
zaplavených oblastí zmizely kamery a 
všechna tíže zůstává na místních. A protože 
asi všichni máme rádi, když je naše pomoc 
cílená a víme, kde darované peníze skončí, 
snažili jsme se prostřednictvím HZS v 
Benešově vytipovat obec, pro kterou bychom 
peníze konkrétně vybírali. Osobně jsem se 
spojila s vedením obce Karlovice, jedné z 
nejpostiženějších obcí. Byla zde zničena nejen 
spousta rodinných domů, ale i kanalizace, 
vodovod, veřejné osvětlení, komunikace, 
obecní budovy a škola. Spolu jsme řešili 
možnou formu pomoci a dospěli k závěru, že 
v této chvíli je pro obec nejvhodnější pomoc 
finanční. Za tímto účelem jsme zřídili u České 
spořitelny transparentní účet, kam můžete 
do konce roku vkládat své finanční dary. 
Vybrané finanční prostředky potom poputují 
přímo do Karlovic.
Ráda bych také poděkovala hasičům z naší  

 
 
zásahové jednotky, z nichž většina se rozhodla 
vzdát svých ročních finančních odměn ve 
prospěch pomoci karlovickým. My ostatní 
berme tento počin jako výzvu a nenechme 
se zahanbit. Věřím, že v každém z nás je kus 
„záchranáře“, takže teď máme možnost zjistit, 
jak velký. Apeluji na nás všechny, abychom 
spolu s blížícími se Vánocemi otevřeli nejen 
svá srdce, ale i peněženky a pomohli těm, 
kteří je letos nebudou moci prožít tak, jak by 
si přáli. 
Těším se, že se nám v tomto vánočním 
období podaří alespoň trochu pomoci těm, 
kteří to potřebují.
Ano, „těším se“. Podle mě má toto slovo ve 
svém obsahu radost. Někde jsem se dočetla, 
že pokud se těšíte na někoho nebo na něco, 
tak už jenom ten samotný akt „těšení“ zvyšuje 
prožitek tohoto okamžiku až o třicet procent. 
Takže se „těšme“ každý den. Třeba, že jsme 
zdraví, že máme kolem sebe rodinu, přátele a 
vůbec, že tady můžeme být. Život není vždy 
jednoduchý, takže se snažme, abychom my, 
co jsme zrovna teď „v pohodě“ zpříjemnili 
život těm, kteří ho mají komplikovaný. A proč 
bychom to měli dělat? Třeba právě proto, že 
jsou Vánoce… 

A věřím, že pokud pomůžeme těm, kteří jsou 
v nouzi, budou naše vánoční svátky o tento 
pocit radostnější a spokojenější.

Monika Šlehobrová, starostka
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TRANSPARENTNÍ ÚČET MĚSTYSE NETVOŘICE NA POMOC OBCI KARLOVICE

Č.Ú. 7387387319/0800
Karlovice jsou malá vesnice, která je situována do údolí horského masívu Hrubého Jeseníku. 

Povodeň, která ji o víkendu 13. až 15. září 2024 zasáhla, zásadním způsobem změnila životy a plány místních 
obyvatel. A bohužel celou obec v mnohém vrátila o desítky let zpět.

Vybrané finanční prostředky obci pomohou při obnově zničeného obecního majetku a infrastruktury.

 Finanční prostředky je možné na účet zasílat do 31. 12. 2024.
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REKAPITULACE NAŠICH AKTIVIT

PROJEKTY realizované v roce 2024
• instalace fotovoltaické elektrárny na budově ČOV
• pořízení kompostérů a štěpkovače 
• rekonstrukce márnice
• instalace čtyř tepelných čerpadel v budově školy a tělocvičny
• rekonstrukce stoupaček ve škole
• přestavba bytu na družinu v přízemí školy
• nové chodníky a odvodnění v areálu školy
• ukazatel rychlosti v ulici Újezdská
• úsekové měření v ulici Hrubínova (realizace je před dokončením) 
• pořízení nového hasičského vozidla pro naší zásahovou jednotku  

(čekáme na dodání vozu z výroby)

• změna č. 3 územního plánu městyse (převedení do tzv. jednotného 
standardu územně plánovací dokumentace)  

• zpracování Místní energetické koncepce městyse Netvořice s cílem 
zjistit energetický potenciál městyse a navrhnout optimální řešení 
energetiky nejen pro obecní budovy (dokončuje se)

• modernizace tribun, oprava kabin a zázemí pro sportovce v areálu 
hřiště

• osvětlení fotbalového hřiště
• stavební úprava prostor pro zubní ordinaci (Pražská čp.16)

PROJEKTY s přípravou v roce 2024 a realizací v roce 2025  
• přístavba budovy v areálu základní školy pro rozšíření její kapacity 

(projektová dokumentace pro stavební povolení)
• revitalizace běžeckého oválu u základní školy
• dozateplení budovy mateřské školy včetně instalace tepelného 

čerpadla
• rozšíření hřbitova o kolumbárium a rozptylovou loučku

• rozšíření veřejného osvětlení v ulicích Ke hřbitovu, K Šibernému a 
Andělská

• výstavba skladových prostor pro sportovní areál 
• dokončení projektové dokumentace k realizaci optické sítě pro 

městys Netvořice, a to ve spolupráci s Cetinem

Po celou dobu našeho působení ve vedení obce se zasazujeme o to, aby byl život v naší obci pro všechny občany co nejpříjemnější. I když to někdy 
není vůbec jednoduché a u některých např. zdravotnických služeb neovlivníme současnou situaci s nedostatkem lékařů, snažíme se zlepšovat 
podmínky nejen v oblasti školství, ale i volnočasových aktivit pro děti a dospělé, a to jak v oblasti kultury, tak i sportu. Podporujeme místní spolky 
a sdružení v jejich činnosti.
Všem je asi jasné, že realizace projektů nás stojí spoustu úsilí. Snažíme se většinu projektů realizovat spolufinancováním z dotačních titulů a 
tím spoříme nemalé finanční prostředky z rozpočtu městyse, které potom můžeme investovat např. do projektů, na které dotační tituly nejsou. 
Kdo někdy nějakou dotaci čerpal tak ví, že to není úplně jednoduché. Je to práce zdlouhavá a komplikovaná a věřte, že by pro nás bylo mnohdy 
jednodušší realizovat akci bez dotace. Ale protože k práci přistupujeme zodpovědně, je pro nás úspora finančních prostředků městyse prioritou. 
O to více nás mrzí vandalismus, díky kterému opakovaně dochází k poškozování např. hracích prvků na hřištích, ničení altánu na stezce, neúměrné 
znečišťování všech míst určených pro trávení volného času. Nikdy jsme nebyli zastánci instalace kamerového systému pro monitorování obce. 
Doufali jsme, že se to dá bez něj zvládnout. Bohužel teď již víme, že jsem se mýlili. Prostě to bez toho nepůjde. Proto byl na většinu míst, kde dochází 
k nejčastějším incidentům, nainstalován kamerový systém. 
Bohužel ani místa pro svoz tříděného odpadu není možné uhlídat. Dokud si občané neuvědomí, že jsou věci, které prostě do kontejneru nepatří nebo 
nedokáží vyhodnotit, že do plného kontejneru nelze nic házet a je nutné počkat, bude kolem těchto míst pořád bordel. Samozřejmě evidujeme, že 
k nám do kontejnerů odhazují odpad i podnikatelé (pravděpodobně nejen od nás). Vzhledem k tomu se pravděpodobně nevyhneme kamerovému 
systému ani u sběrných míst. 
Rádi bychom touto cestou apelovali také na rodiče, aby se pokusili svým dětem vysvětlit, že svévolně ničit věci, ať už vlastní či společné, prostě 
nelze. Je moc dobře, že děti tráví volný čas venku ve společnosti kamarádů, ale ať se ho, pokud možno, pokusí trávit sportem, hraním nebo třeba 
jenom povídáním. Je to jedno, jenom ne ničením toho, co je tady pro všechny. 

PLNĚNÍ ROZPOČTU MĚSTYSE K 30.9.2024

PŘÍJMY PO KONSOLIDACI 30 785 219.91 Kč

VÝDAJE PO KONSOLIDACI 23 626 257.64 Kč

ROZPOČTOVÉ HOSPODAŘENÍ SKONČILO PŘEBYTKEM VE VÝŠI + 7 158 962.27 Kč

Zůstatek základního běž.účtu u České spořitelny k 30.9.2024 18 289 223.26 Kč

Zůstatek účtu u České národní banky k 30.9.2024 3 347 011.74 Kč

Zůstatek účtu „stočné“ u České spořitelny k 30.9.2024 3 184 543.84 Kč

Zůstatek nesplaceného úvěru na kanalizaci a ČOV k 30.9.2024 18 344 465.45 Kč

Zůstatek vkladového účtu u České spořitelny k 30.9.2024 16 931 801.00 Kč

Zůstatek spořícího účtu u České spořitelny k 30.9.2024 5 449 686.17 Kč
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Výběr usnesení ze zasedání rady městyse od 4.3.2024 do 1.7.2024

Výběr usnesení ze zasedání zastupitelstva konaného dne 2. 9. a 23. 9. 2024

RM schvaluje mj.:
• poskytnutí neinvestiční dotace spolku Alternativa středočeské D3, z.s., 

IČ: 07074417 ve výši 10.000,- Kč
• poskytnutí neinvestiční dotace Spolku rodáků a přátel muzea v 

Netvořicích, z.s.,IČ: 62468561 ve výši 10.000,- Kč
• uzavřít Smlouvu o pronájmu nebytových prostor Pražská č.p.16, 

Netvořice pro provozování zubní ordinace. Roční nájemné 8.500,- Kč, 
nájemné bude sjednáno na dobu neurčitou. Záměr byl zveřejněn od 
20.6.2024 do 8.7.2024

• vítěze nabídkového řízení na akci „Místní energetická koncepce 
městysu Netvořice“, kterým se stala Lenka Mišíková, Arménská 1369/4, 
101 00 Praha 10-Vršovice, IČ: 02371278 (neplátce DPH) s nejnižší 
nabídkovou cenou 406.000,- Kč

• nabídku instalace chytrých zastávek PID za sníženou cenu 4.375,80 Kč 
bez DPH/rok/kus od společnosti Integrovaná doprava Středočeského 
kraje, příspěvková organizace. Jedná se celkem o 4 kusy zastávek.

• v souladu s § 166, odst.3 zákona č.561/2004 Sb., o předškolním, 
základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský 
zákon), ve znění pozdějších předpisů, prodloužení funkce ředitelky 
Mateřské školy Netvořice pro paní Jitku Povolnou, nar. 25.5.1963, bytem 
Malostranská 81, 257 44 Netvořice, a to na období od 1.8.2024 na dobu 
určitou po dobu 6 let

• žádost MŠ Netvořice o povolení výjimky o počtu dětí ve třídách na 
školní rok 2024-2025 následovně: 1. třída: z 24 na 28 dětí, 2. třída: z 24 
na 28 dětí, 3. třída: z 20 na 22 dětí

• Smlouvu o výkupu přebytků z FVE se společností E.ON Energie, a.s. a 
pověřuje starostku jejím podpisem

• podání žádosti o poskytnutí dotace z programu “Účelová neinvestiční 
dotace na výdaje jednotek sborů dobrovolných hasičů obcí” jejímž 
poskytovatelem je MV-GŘ HZS ČR

• poskytnutí neinvestiční dotace Římskokatolické farnosti Týnec nad 
Sázavou, IČ: 61664502 ve výši 110.743,- Kč na dokončení oprav kostela 
umožňující jeho znovuotřevření

• s účinností od 10.9.2024 nové složení Muzejní rady následovně: PhDr. 
Tomáš Zouzal, Hana Laštovičková, Dagmar Koberová, Veronika 
Stejskalová, Kamila Vilímová 

• pořádání vánočního koncertu „Rendez-Vous s Radkou Fišarovou – 
6.12.2024“

• vítěze nabídkového řízení na akci „Certifikované měření rychlosti“, 
kterým se stala firma CAMEA Technology, a.s, Karásek 2290/1m, 
Řečkovice, 621 00 Brno, IČ 06230831 s nejnižší nabídkovou cenou 
1.425.347,33 Kč vč.DPH

• přijetí neinvestiční dotace č. 4189000476 od Ministerstva průmyslu 
a obchodu z programu Národní plán obnovy, komponenta 7,3 s 
předmětem podpory „Zpracování místní energetické koncepce (MEK) 
ve výši 385.700,- Kč

• poskytnutí neinvestiční dotace Lucii Procházkové (Studio PRO), 
Třebsín   č.ev.341, IČ: 88236455 ve výši 10.000,- Kč

• zřízení transparentního účtu městyse Netvořice za účelem vyhlášení 
finanční sbírky pro pomoc obcím, které byly postiženy povodněmi 2024

• cenu vánočního zájezdu – Wroclaw 2024: zvýhodněná cena pro osoby 
s trvalým pobytem na území městyse Netvořice - 400,- Kč, cena pro 
ostatní účastníky - 600,- Kč

• paušální příspěvek na děti ve školském obvodu Základní školy 
Netvořice na rok 2024 ve výši 5.000,- Kč za každé dítě přihlášené k 
trvalému pobytu v obci, se kterou má městys uzavřenou dohodu o 
vytvoření společného školského obvodu základní školy. Jedná se o děti 
s trvalým pobytem v dané obci k 30.9.2023

• paušální příspěvek na děti ve školském obvodu Mateřské školy 
Netvořice na rok 2024 ve výši 3.000,- Kč za každé dítě přihlášené k 
trvalému pobytu  v obci, se kterou má městys uzavřenou dohodu o 
vytvoření společného školského obvodu mateřské školy. Jedná se o 
děti s trvalým pobytem v dané obci k 30.9.2023

ZM schvaluje:
• zveřejnění záměru prodeje části pozemku parc.č. 157 v k.ú. Netvořice 

ve vlastnictví městyse
• podání žádosti o dotaci a spolufinancování akce „Stavba občanské 

vybavenosti pro sportoviště“ z dotačního programu Národní 
sportovní agentury „Kabina 2024.“

• podání žádosti o dotaci na projekt „Revitalizace běžeckého oválu při 

ZŠ Netvořice“ prostřednictvím MAS Posázaví a spolufinancování této 
akce

• Obecně závaznou vyhlášku městyse Netvořice č.1/2024 o stanovení 
místního koeficientu pro jednotlivé katastrální území

• podání žádosti o dotaci na projekt FVE na budovu Základní školy 
Netvořice z Modernizačního fondu - RES+ č.3/2024 (SFŽP) a 
spolufinancování realizace projektu

ZM bere na vědomí:
• textovou část Odůvodnění změny č. 3 územního plánu Netvořice

ZM ověřilo, že:
• zpracovaná změna č. 3 územního plánu Netvořice není v rozporu: 
• 1. s Politikou územního rozvoje ČR 2008, ve znění pozdějších 

aktualizací 
• 2. s územně plánovací dokumentací vydanou krajem, tj. se Zásadami 

územního rozvoje Středočeského kraje ve znění pozdějších 
aktualizací 

• 3. se stanovisky dotčených orgánů
• 4. s výsledkem řešení rozporů
• 5. se stanoviskem krajského úřadu

ZM vydává:
• v souladu s ustanovením § 6 odst. 5 písm. c), v souladu s § 54 odst. 

2 a ve spojení s § 55b odst. 10 zákona č. 183/2006 Sb., v platném 
znění a za použití § 323 odst. 9 zákona č. 283/2021 Sb. stavební  

 
zákon v platném znění; a dále s § 171 a následujícími zákona č. 
500/2004 Sb., správní řád v platném znění změnu č. 3 územního 
plánu Netvořice formou opatření obecné povahy
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NETVOŘICKÁ POUŤ

DĚTSKÉ ODPOLEDNE

SWAP

Ve druhé polovině prázdnin se konala, jako každý rok, naše „okurková“ pouť s jarmarkem, na 
kterou se těší nejen děti každého věku, ale i dospělí. 
Něco málo z historie. Všeobecně se poutní slavnosti konají v místních kostelích ve výroční den 
vysvěcení kostela (posvícení) nebo v den svátku patrona, jemuž je zasvěcen. V Netvořicích 
máme římskokatolický kostel Nanebevzetí Panny Marie. V některých křesťanských církvích 
je mariánský svátek tím nejdůležitějším  a slaví se 15. srpna. Vyjadřuje, že Marie jako matka 
Ježíše Krista již dosáhla života „v dokonalé a oslavené tělesnosti“, to jest jako individuální 
osoba. Proto se koná naše pouť vždy až po 15.srpnu.
Letos vyšla pouť na třetí srpnový víkend a započala sobotní vydatnou dešťovou přeháňkou. 
Proudy vody se hrnuly ulicí pod nohami stánkařů, kteří zachraňovali své stánky s výrobky. 
Po této přeháňce počasí přálo celý víkend, až v nedělním podvečeru vše završila silná 
bouřka a tím i stánkařský prodej včetně pouťových atrakcí ukončila.
Nicméně počasí neovlivnilo obrovskou návštěvnost a každý návštěvník si přišel na své. 
Bohatý sobotní program nabídl pouťový jarmark s rukodělnými výrobky, dřevěnými 
hračkami i bohatým občerstvením. Akce pro fotbalové fanoušky se konala v odpoledních 
hodinách na místním fotbalovém hřišti. Tento den nám završila tradiční taneční zábava 
se skupinou Keks v zahradě u Sokolovny. V neděli všichni stánkaři zahájili prodej již v 9 
hodin společně s řemeslným jarmarkem v prvorepublikovém stylu na Netvořických 
dvorkách, součástí byly dílny pro děti a živá hudba. V dopoledních hodinách proběhla mše 
svatá před kostelem Nanebevzetí Panny Marie. Dále pak před Sokolovnou se o zábavu 
postaral dechový orchestr Vranovanka. Pro děti se pořádalo divadelní představení a poté 
následovalo odpoledne dětských aktivit s animátory.
Všem návštěvníkům a organizátorům děkujeme za báječnou akci a těšíme se opět za rok.

Na závěr léta, poslední prázdninový den se pořádal Dětský den na fotbalovém hřišti. 
Mohli jsme se těšit z nádherného počasí a také tomu odpovídala velká účast. Na toto 
odpoledne jsme byli připraveni po všech stránkách. Bohatý program pro děti nabízel 
nejen známé stanoviště s úkoly s odměnou na závěr, tentokrát byli přítomni i animátoři 
s bublinovou show, žonglováním a airbrush tetováním. Skákací hrad a oblíbená 
pěna od místních hasičů byla doplněna vodními hrátkami se stříkacími pistolemi a 
slosovatelnou tajenkou o krásné ceny. Všichni jsem si to náramně užili a opět velké 
díky patří všem přítomným.

V polovině září jsme s několika maminkami, s podporou místního městyse a TJ Sokol, 
uspořádali premiérově výměnnou akci SWAP. Jedná se zde o výměnný bazar bez 
peněz, pouze je požadován vstupní poplatek 50Kč/dospělí. Na výměnu se mohlo 
přinést oblečení, knihy, boty, kabelky, hračky, potřeby pro domácnost, drogerie, módní 
doplňky. Vyměňovalo se vše za vše – účastníci dali své věci na stůl, na zem nebo do 
krabic a sami si vybrali, co by se jim hodilo z kousků přinesených ostatními. Samozřejmě 
nesmělo chybět malé občerstvení v podobě kávy a koláče. Tato akce se náramně 
povedla, čímž všem děkuji za pomoc při organizaci a velké díky návštěvníkům. A již 
teď mohu říct, že se bude opakovat, nejspíš několikrát do roka.
15.11. listopadu se uskutečnil lampiónový průvod a poslední seniorské posezení „Na kus 
řeči“ v tomto roce. 16. listopadu proběhl další SWAP – výměna oblečení a předmětů. 17. 
listopadu jsme se sešli v rámci rodinného odpoledne na „Drakiádě“ při pouštění draků.
Do konce roku se ještě můžete těšit na Rozsvěcení vánočního stromu, a to 30.11. 
Vánoční koncert muzikálové a šansonové zpěvačky Radky Fišarové je naplánován 
na 6.12. a 13.12. navštívíme vánoční trhy do Wroclavi. A rok 2025 zahájíme tradiční 
společnou novoroční procházkou ke studánce.
Na všechny akce jste srdečně zváni.

Spokojené, láskou a porozuměním naplněné vánoční svátky, hodně zdraví, štěstí a 
úspěchů v novém roce 2025 vám přeje za kulturní komisi.
Kateřina Jašková
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Podzim nám utekl jako voda a máme tu opět 
jedno z nejkrásnějších období v roce, a to 
Vánoce. Od posledního vydání zpravodaje 
proběhla řada krásných akcí, a ještě se jich 
pár chystá. Určitě se máte na co těšit. Nejprve 
však aktuality z dění v naší knihovně. 

Dne 7.10.2024 proběhlo předávání cen 
Středočeský Kramerius. Na jaře byla naše 
knihovna, resp. moje „maličkost“, navržena 
Městskou knihovnou Benešov na cenu pro 
Neprofesionální knihovníky Středočeského 
kraje za rok 2024 a právě v pondělí 7.10.2024 
jsem si byla ocenění převzít. Je mi opravdu 
velkou ctí, že jsme letos získali ocenění 
za nejlepší neprofesionální knihovnu 
Středočeského kraje za okres Benešov. Cena 
je to nejen pro mě, pro naši knihovnu, ale 
také pro vás, naše návštěvníky a čtenáře. Bez 
vás bych vlastně neměla šanci toto ocenění 
získat, takže děkuji za vaši přízeň a doufám, 
že spokojených čtenářů bude stále víc a víc.

8.10.2024 dorazili do knihovny opět 
předškoláčci. Tentokrát jsme se zaměřili na 

podzim, na aktivity, které se v tomto období 
dají dělat a také jsme si, jak jinak, četli. 
Tentokrát příběhy Pět úkolů pro Rudolfa a 
Fánkova dobrodružství. A protože jsou to 
setkání oboustranně přínosná, už teď se 
těšíme na to příští. 

V pátek 11.10.2024 proběhlo, po letní pauze, 
oblíbené Na kus řeči. Tentokrát jsme se 
dozvěděli zatím nepublikované zajímavosti 
z období II. světové války, konkrétně z 
vojenských hlášení o místních obyvatelích a 
jejich osudech. Doba to byla opravdu těžká, 
ale jak je patrné z obsahu hlášení, zdejší lidé 
byli stateční a zvládli se poprat s nepříznivým 
osudem se ctí.

Sobota 18.10.2024 byla ve znamení naprosto 
úchvatného tvoření, které naplnilo kapacitu 
společenské místnosti do posledního 
místečka. Malovali jsme na kamínky a opravdu 
se to všem povedlo. Nálada panovala skvělá 
a všichni jsme si to užili, takže se těšíme na 
další akce s vámi. 

Dne 5.11.2024 jsem se za knihovnu zúčastnila 
porady neprofesionální knihovníků v Městské 
knihovně Benešov. Ze setkání jsem si odnesla 
mnoho podnětů pro pořádání zajímavých 
akcí a novinky, které souvisí se záznamy o 
knihách.  I zapisování knih do počítače má 
totiž svá pravidla a nyní dochází v tomto 
směru k několika aktualizacím. Tím vás 
však nechci moc zatěžovat, protože to jsou 
záležitosti čistě provozní. Abych to shrnula, 
porada pro mě měla velký přínos, což je 
nejdůležitější. 

Dne 15.11.2024 se uskutečnilo další, tentokrát 
předvánoční Na kus řeči. Opět se četlo, 
povídalo a navozená předvánoční atmosféra 
byla neskutečně prima. 

Spolu s prvním adventem jsem pro vás 
připravila vánoční hru, kterou jsem nazvala 
„Vánoční čtecí výzva“ a nepůjde o obyčejnou 
čtecí výzvu, ale o příjemné a zábavné chvíle 
na předvánoční večery. Více se dozvíte v 
knihovně, kde si také budete moci vyzvednout 
kartu s pravidly hry. 

Poslední informací je otevírací doba během 
prosince. 
6.12.2024 – otevřeno od 16:00 do 18:00 -> od 
18:30 koncert v Sokolovně
13.12.2024 – knihovna uzavřena -> Adventní 
výlet do Polska
20.12.2024 – otevřeno 17:00 až 19:00
27.12.2024 – zavřeno 
Pak už se na všechny budu těšit v novém 
roce, a to v pátek 3.1.2025.

A teď již ke knižním novinkám, abyste 
věděli, co krásného si můžete půjčit ke 
čtení. Začneme mrazivými detektivkami od 
oblíbených autorů jako třeba Anderse de la 
Moteho a jeho Skleněného muže, Bernarda 
Miniera s knížkou Sestry, novinku Sedm 
metrů čverečních od Adlera Olsena, Mimo 
obraz od českého autora Jiřího Březiny a 
další. 
Z románů pro ženy 100 % doporučujeme 
oblíbenou Jules Wake a její novinku S láskou 
z parku nebo nádhernou knížku Kavárna s 
vůní perníčků od Laurie Gilmore. Pokud 
milujete seriál Gilmorova děvčata, tohle je to 
pravé čtení pro vás. Za zmínku stojí i Kulti od 
královny pomalé romantiky Mariany Zapaty, 
neotřelý romantický příběh z prostředí 
ženského fotbalu. 

Na řadě jsou historické romány a jeden 
skvělý tip na třetí díl Cizinky – Mořeplavec 
od Diany Gabaldon anebo třeba novinka  
 



Nevěsta Kristova od všemi oblíbeného 
českého spisovatele Vlastimila Vondrušky. 
Z období druhé světové války doporučujeme 
knihu Dívka v pruhovaných šatech od Ellie 

Midwoodové anebo Návrat nežádoucí od 
české autorky Lenky Potůčkové. 

I děti si u nás přijdou na své, protože i pro 
ně máme přichystané nové tituly, například 
Jeden roh nebo Sloník Abebe s nádhernými 
ilustracemi slovenského výtvarníka Adriána 
Macha. Starší děti jistě potěší příběh o 
fotbalovém hráči, nazvaný jednoduše Lionel 
Messi nebo román Sejdeme se na Venuši, 
který byl i zfilmován Netflixem.

Moje poslední doporučení směřuje ke 
knížkám naučným. Za přečtení určitě stojí 
cestopis od Ladislava Zibury s názvem 
Všechny cesty vedou do Santiaga, což je 
příběh o cestě do Santiaga de Compostela, 
cestě, která mění lidem životy. Začtete 
se určitě i do knihy rozhovorů s lékařem 
záchranné služby Markem Dvořákem od 
Martina Moravce. Martin Moravec už má 
na svém kontě řadu oblíbených rozhovorů 

s lidmi z různých profesí a my si určitě 
nenecháme ujít ani jeho další počiny. Na ty 
se můžete těšit v příštím roce. V neposlední 
řadě tu máme příběh podle skutečnosti Z 
rebela mnichem či biografický příběh o 
Václavu Neckáři. 

Vybírat můžete také z nového výměnného 
souboru, který nám přivezli z Benešova. 
Na prosinec mám „v rukávu“ ještě pár novinek, 
ale ty vám zatím neprozradím, a ještě chvilku 
zůstanou zahaleny tajemstvím. Berte to jako 
takový „dárek o Ježíška“.
Tak co, nalákal vás nějaký nový knižní titul? 
Pokud ne, tak i přesto do knihovny zavítejte, 
určitě společně vybereme knížku, která vás 
zaujme.

Přeji všem kouzelné Vánoce, plno lásky, 
mnoho knižních dárečků pod stromečkem a 
pohodový rok 2025.
Veronika Stejskalová, knihovnice
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MYSLIVCI

Vážení čtenáři,
rádi bychom vás, před blížícím se koncem roku, seznámili krátce s naší 
činností.
Předně bychom chtěli poděkovat pí. Šárce Zemanové z Tuchyně, 
která nám oznámila nešťastně zamotaného daňka se svým parožím 
v oplocence. Díky jejímu upozornění a včasnému zásahu našich členů 
se podařilo daňka vysvobodit. Tato akce vyžaduje vždy maximální 
opatrnost, protože daněk svou přirozenou plachostí může způsobit 
velice vážná poranění sobě i osvobozujícím myslivcům. Akce měla 
šťastný konec a daněk si bez následků na zdraví užívá znovu nabyté 
svobody.
Dne 27.10. se konal tzv. ,,babský hon“, který se nesl v duchu příjemné 

atmosféry a celodenní procházky za přítomnosti žen. Společně jsme 
poznávali, ale hlavně si připomínali, kde vlastně myslivci tráví celý 
podzim, když zrovna nejsou celý den doma u rodin. 
Do konce roku nás čeká ještě tradiční naháňka na černou zvěř, a to 
26.12. cca od 9.00 do 16.00 hod. Žádáme občany, aby tento den zvážili 
svoji návštěvu Háje a jeho blízkého okolí. Jde nám především o vaši a 
naši bezpečnost.
Závěrem musíme poděkovat městysu Netvořice za přízeň a podporu.
Všem přejeme klidné prožití vánočních svátků a v novém roce pevné 
zdraví. 
Za myslivecký spolek, Milan Pádivý



Budova a areál školy
Letní prázdniny utekly jako vždy rychle, ale 
přesto se v průběhu léta podařilo udělat 
ve škole hodně práce. Nové stoupačky už 
byly nezbytné, opravit kabinety taktéž. 
Úžasnou nadstavbou jsou krásné nové 
dlážděné cesty kolem školy, a hlavně 
zbrusu nová tepelná čerpadla. Přestože 
provoz čerpadel stále ladíme a zabrala nám 
už mnoho času, úspora energie a peněz je 
pro nás mnohonásobně větší odměnou. 
Díky instalaci a zprovoznění tepelných 
čerpadel jsme došli k přesvědčení, že 
úspory energie v celém objektu školy jsou 
v současnosti hlavní téma, které chceme 
společně s městysem Netvořice řešit. Tak 
se těšíme, co všechno nás do budoucna v 
tomto směru čeká.

Oslava 70. let budovy školy
To bylo ovšem o prázdninách. Ihned po 
nich jsme do školního roku vlétli po hlavě, 
a to hlavně proto, že jsme v sobotu 21. 
září slavili 70. výročí budovy naší školy. Za 
těch 70 let jejími zdmi prošly davy žáků, 
učitelů a vystřídalo se několik ředitelů, a 
ti všichni se v hojné míře setkali právě v 
sobotu 21. září. Vše nám bylo nakloněno. 
Počasí se po šílených přívalových deštích 
jako zázrakem vylepšilo a bylo nádherně, 
hostů přišlo úctyhodné množství, všichni 
členové organizačního týmu fungovali jako 

hodinky, pomocníci z řad žáků byli úžasní. 
Hosté měli možnost prohlédnout si po celý 
den všechny učebny, kde byly připraveny 
různorodé aktivity, na chodbách si mohli 
návštěvníci prohlédnout staré i novější 
fotografie školní budovy, žáků i jejich 
kantorů, v jídelně bylo připravené výborné 
občerstvení a venku kolem školy probíhal 
závod hobby horse, který organizovala 
naše žačka Marina Mazzetti. Malé děti si 

otestovaly své znalosti a dovednosti na 
zábavných stanovištích před školou, která 
připravila za kulturní komisi paní Kati 
Jašková. Odpoledne začal před školou 
slavnostní program, kde vystoupily nejen 
děti naší školy, ale také členové různých 
volnočasových aktivit a kroužků, které ve 
škole fungují. Vše krásně uzavřela kapela 
Spojení z Neveklova, která zahrála k 
poslechu a posezení. Celý den se opravdu 
povedl a nelze než poděkovat všem, kteří se 
na přípravě a realizaci podíleli, především 
tedy všichni zaměstnanci školy, někteří 
z žáků, a samozřejmě se velkou měrou 
podíleli pracovníci městyse Netvořice. 
Velmi nám vypomohl také sokol Netvořice 
a paní Šmídová za spolek Kolna. Děkujeme! 
Do dalších let naší škole přejeme, ať je stále 
plná veselých dětí, inspirativních učitelů a 
spolupracujících rodičů.

Výuka na podzim
Po zábavě ovšem musí přijít realita, 
ve škole nastala každodenní práce. To 

však neznamená nudu. Aby byla výuka 
přínosná i zábavná zároveň, zpestřujeme jí 
i občasným výjezdem za hranice Netvořic. 
V říjnu vyjely děti do Prahy, první stupeň 
se učil dějepis hravou formou na Karlově 
mostě a žáci 7., 8., a 9. ročníku při výukovém 
programu “Praha hravě v angličtině” 
poznávali nejen naše slavné pražské 
památky - Vyšehrad a Karlův most - ale 
veškerá komunikace probíhala s lektorkou 
právě v anglickém jazyce.

Ve škole samozřejmě nezapomínáme 
ani na prevenci. V letošním roce jsme v 
jeden den stihli návštěvu preventisty z 
benešovské Městské policie a na druhém 
stupni se děti seznámily s tím, jak se bránit 
kyberšikaně. Zjistili jsme také, že nejen 
děti, ale i rodiče by se měli více seznámit s 
problematikou virtuálního života svých dětí 
a kyberšikanou. Bude-li zájem, můžeme ve 

škole zprostředkovat setkání s odborníkem 
na danou problematiku, protože vzdělávat 
se musíme všichni.
Koncem října jsme obnovili naše loňské 
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“bláznivé středy”. Poslední říjnová středa 
byla samozřejmě strašidelná! A byla velmi 
úspěšná, protože strašidelné byly nejen 
kostýmy, ale také výuka, která všechny 
pobavila. Kromě toho se při výtvarce a 
pracovních činnostech hojně vyřezávaly 
dýně, které nám nádherně vyzdobily 
celou školu. Ještě máme na vyvýšených 
záhonech dost dýní na polévku, tak 
doufám, že po podzimních prázdninách si 
některá z tříd vyzkouší i toto zpracování 
oblíbené podzimní zeleniny.

Školní parlament
V pondělí 21. října se vydalo pět zástupkyň/
žákyň školního parlamentu do Benešova, 
kde v rámci MAS Posázaví proběhlo 
pro děti a školní koordinátory setkání 
s workshopem právě na téma školních 
parlamentů. Nám všem toto dopoledne 
dalo velkou dávku inspirace a chuť do 
nové práce v naší škole. Prozatím dáváme 
možnost zapojit se do parlamentu více 
dětem, rozdělujeme různé role a funkce a 
plánujeme jejich aktivnější zapojení do akcí 
školy. Náš letošní největší projekt je “Chill 
zone” (odpočinková/volnočasová zóna), 
kterou chceme svépomocí a případně 
pomocí našich příznivců vytvořit pro 
děti v nevyužitém prostoru sklepa. Již 16. 
listopadu dopoledne proběhne brigáda, 
kdy budeme vyklízet sklepní prostory a už 
se těšíme, jak se vyčistí a děti budou moci 
začít projektovat své představy. Jste na ní 
srdečně zváni - stačí pracovní rukavice a 
chuť do práce. 
Všechny akce školního parlamentu můžete 
sledovat na webovkách a facebooku školy.

Kam po základce?
Deváťáci započali svůj poslední školní rok 
v našich lavicích a čeká je náročné období. 

Důvodem nejsou jen přijímací zkoušky. 
Nejprve si děti musí svou vysněnou 

školu vybrat, a to je kolikrát složitější 
než celé přijímačky. Proto se jim snažíme 
zprostředkovat co nejvíce informací o 
středních školách z širokého okolí. Někteří 
zástupci škol přijíždějí prezentovat své 
obory k nám, některé školy navštíví naši 
žáci sami v rámci předmětu pracovní 
činnosti. Zároveň hledáme a oslovujeme 
úspěšné podnikatele z rozličných oborů, 
kteří nám mohou povědět něco o tom, jak 
se jim jejich práce daří a co je na ní nejlepší, 
ale i nejnáročnější. Začínáme v prosinci, kdy 
se k nám podívá Rosa Mitnik, gymnaziální 
paní učitelka, která se na mateřské díky 
své zálibě k ručním pracím a efektivnímu 
využití sociálních sítí dostala k šití kabelek, 
a tím se dnes velmi úspěšně živí.
Máte-li někdo tip na někoho, kdo by nám 
s radostí prezentoval svou profesi, kterou 
dělá rád a dobře, napište na zsnetvorice@
zsnetvorice.cz , budeme moc rádi.

Sport 
Sport a pohyb je pro nás stále prioritou. V 
rámci školních kroužků nabízíme několik 
sportovních zaměření - gymnastika, florbal, 
házená, pohybové hry. Při tělesné výchově 
se připravujeme na různá sportovní klání v 
rámci Asociace školních sportovních klubů. 
Na podzim to bude sálová kopaná, florbal a 
laser game. Kromě toho chceme společně 
se školním parlamentem uspořádat 
pravidelné turnaje v různých sportech v 
rámci školy. Těšíme se na to, jaké sporty si 
děti vyberou i na to, že se mohou zúčastnit 
i ti žáci, kteří se do reprezentačního výběru 
školy normálně nedostanou, a to je přece 
obrovská škoda. 
V zimě nás čeká lyžák se sedmáky, 
skialpinistický kurz pro výběr z osmého 
a devátého ročníku, a ještě před Vánoci 

chceme stihnout adventní lední bruslení. 

Rozsvícení stromku
Advent začíná již za chvíli a všechny třídy 
se ihned po návratu z podzimních prázdnin 
chystají na tvoření výrobků k prodeji 
na adventním jarmarku při rozsvícení 
vánočního stromku. Stejně jako v loňském 
roce budeme prodávat v našem školním 
stánku, zároveň připravujeme hudební 
vystoupení, a to by nebyla naše škola, 
kdybychom nevymysleli ještě něco navíc! 
Ale to se nechte překvapit a přijďte přivítat 
advent společně s námi v sobotu 30. 
listopadu odpoledne na náměstí Netvořic!

Za celou základní školu Netvořice 
Linda Mašková
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ZAČÁTEK ŠKOLNÍHO ROKU V MŠ

V letošním školním roce nastoupilo do 
MŠ celkem 70 dětí. Ve třídě Berušek 
je 25 nejmenších dětí, v Sovičkách 
20 dětí a ve Včeličkách 25 dětí. I když 
máme třídy homogenní, jsou předškolní 
děti rozděleni do dvou tříd, jelikož jich 
je v letošním školním roce opravdu 
hodně. Z celkového počtu 36 jich 11 
chodí do Soviček, ve Včeličkách jsou 
předškoláci všichni. V rámci společného 
seznamování předškoláků z obou tříd 
zapojujeme děti do společných činností. 
Vzdělávání dětí probíhá skupinově, 
frontálně, kooperativně. Hned, jak se 
děti rozkoukaly, využili jsme hezkého 
babího léta a jeli jsme na výlet do 
Perníčkárny v Počepicích. Po svačince se 
děti vydováděly v herním koutku, pak se 
seznámily s přípravou těsta a postupem 
zdobení. Na závěr si samy ozdobily 
perníček, který si odvezly domů. Každý 
měsíc máme ve školce divadélko nebo 
hudební pořady. Tyto programy jsou 
pro děti příjemným zpestřením. V říjnu 
jsme zavítali do místní knihovny, kde si 
děti nanečisto vyzkoušely, jak si vypůjčit 
knihu. Po společné domluvě vybraly 
i knihu, ze které pak paní knihovnice 
přečetla krátký úryvek. V rámci 
spolupráce si pravidelně půjčujeme 
knihy do školky a následně z nich čteme 
dětem během odpočinku či vzdělávací 
činnosti. Nezahálíme, a ještě během 
října jsme naplánovali dopolední výlet za 
hranice naší obce. Došli jsme se podívat 
na papoušky, kteří nás zaujali pestrými 
barvami a dozvěděli jsme se zajímavé 
informace o jejich životě. Dokud je ještě 
dobré počasí, připravili jsme pro děti a 
rodiče podzimní zábavné odpoledne. 
Společně plnili úkoly a na konci je čekala 
sladká odměna a malé občerstvení. 
V listopadu se děti mohly seznámit s 
prací policie ČR. Policisté dětem ukázali, 
jak v nutnosti obrany zasahují a měly 
možnost si prohlédnout policejní auto. 
Při svatomartinském lampionovém 
průvodu jsme společně došli k místní 
sokolovně, kde jsme uložili zvířátka k 
zimnímu spánku. Předškoláky čeká od 
listopadu do března plavecký výcvik v 
Benešově.
Program je opravdu nabitý a pestrý, 
nezbývá než si užít krásné a spokojené 
Vánoce.

Kolektiv zaměstnanců MŠ



Vážení sportovní příznivci,

letošní rok se pomalu, ale jistě blíží ke konci. Nastal tak čas na menší rekapitulaci a také připomenutí toho, co nás v nejbližší době čeká a nemine.  
Během listopadu začne poslední etapa rekonstrukce sokolovny. Opravovat se bude celá její část u pódia. Těšit se tedy můžete například na 
novou kuchyni nebo výčep. Rekonstruovat se bude i schodiště do prvního patra a horní bar. Výměny se dočká také kluzká dlažba u vstupu do 
sokolovny, vstupní dveře necháme repasovat. Potřebné finanční prostředky jsme získali z dotačního titulu Středočeského kraje. Všechny práce 
budou probíhat za běžného provozu sokolovny a dokončené budou do konce května příštího roku. 
Další modernizace se dočká i fotbalové hřiště, kde bude ještě do konce roku nainstalováno osvětlení. Koncem listopadu, po ukončení fotbalové 
sezóny, zahájíme plánované stavební práce na rekonstrukci kabin. 
I letos se stala naše sokolovna dějištěm několika kulturních akcí. V zimě jste se bavili na plesech, na jaře jste si mohli užít divadlo, v létě koncert 
kapel KEKS a Laura a její tygři.  
Sport shrneme jen krátce, podrobněji se o jednotlivých oddílech dočtete v dalších článcích. Ve fotbale máme přihlášeno mužstvo dospělých, 
dorostu, starších žáků a starší přípravky. Ve stolním tenisu soutěží v okresních soutěžích celkem čtyři družstva a dva dětské mančafty, které hrají 
soutěž turnajovým systémem. Ve spolupráci se Základní školou Netvořice funguje oddíl gymnastiky a Asociace sportu pro všechny (ASPV). 
A co nás v nejbližší době ještě čeká? V zahradě u sokolovny zakončí 15. listopadu děti svůj lampionový průvod a milovníci vánočních koncertů 
si pak přijdou na své 6. prosince, kdy proběhne koncert muzikálové a šansonové zpěvačky Radky Fišarové. Obě tyto akce pořádá městys 
Netvořice. Od předvánočního shonu se můžete odreagovat 22. prosince na turnaji stolního tenisu pro všechny neregistrované hráče. Plesovou 
sezónu zahájíme 11. ledna 2025 Zabijačkovým plesem. 
Poděkovat bych chtěl všem, kteří se podílejí na činnosti Sokola a pořádání kulturních i sportovních akcí. Závěrem přeji všem krásné a klidné 
prožití vánočních svátků a jen ten nejlepší vstup do nového roku. 
Se sokolským pozdravem nazdar, 
Pavel Bron

STOLNÍ TENIS 
Rychlým pohledem do pingpongových výsledkových tabulek okresu Benešov 
je vidět, že se v oddíle netvořického stolního tenisu něco děje. Tolik hráčů a 
úspěšných týmu nemá skoro nikdo na okrese. Máme družstvo A, které hraje 
nejvyšší okresní soutěž OP1. Béčko pod vedením Míry Čipery atakuje první 
místo a snaží se o postup do vyšší soutěže OP2. A družstvo C pod vedením 
Richarda Havelky staršího se momentálně také drží na špici tabulky. Dorostli 
nám skvělí mladí hráči Aleš Novotný, Ríša Havelka, Honza Svoboda a Míša 
Weidenthalerová. Jsou velkou posilou a oporou našich týmů. Naše družstvo 
D, které hraje OP5, se stalo jakýmsi inkubátorem pro naše mladé hráče. 
Přestože mnozí hrají méně než rok, tak už i v této soutěži bodují.
Zatímco jiné týmy v okrese stárnou, tak Netvořice se od loňského roku 
neskutečné omladily. Vloni jsme se piplali se začátečníky a letos se nám 
vyloupla skupina dětí, které je radost trénovat. Máme 20 přihlášených dětí a 16 
z nich už hraje Okresní přebor mládeže. Naše týmy E i F už získaly dohromady 
čtyři výhry. Držíme jim palce, ať se jim na jejich premiérové krasojízdě soutěží 
daří. Jsme všichni překvapení, kolik talentovaných a nadšených dětí máme 
v oddíle. Je fascinující, jak se chtějí zlepšovat a daří se jim to. Tady musím 
vyzdvihnout dlouholeté působení Zdeňka Ošmery, který do Netvořic přivedl 
kvalitní trenéry z Prahy a s nimi i skvělé know-how, jak hrát a učit stolní tenis.
O svátečním víkendu proběhlo v sokolovně oddílové soustředění, kterého 
se zúčastnilo 13 našich dětí. V sokolovně máme už šest pingpongových 
stolů, kde se jim věnovalo osm dospělých hráčů pod odborným vedením 
špičkového trenéra Tadeáše Peřiny. To, co se tam dělo, se nedá nazvat jinak, 
než posedlost ping-pongem. Děti intenzivně trénovaly techniku úderů, 
taktiku, fyzičku i meditaci. Ale i o pauzách si samy chodily hrát a sokolovnou 
nepřetržitě znělo pinkání.
I já jsem sama sebe překvapila, jak mě trénování baví. Především mi dává 
smysl tvořit kolem pinčesu prima partu lidí a vychovávat nové hráče, kteří 
budou v budoucnosti oporou Sokola. To, co nás na sportování baví, jsou 
hlavně přátelské vztahy. Snažíme se proto zapojovat i rodiče, a tak občas 
zorganizujeme turnaj rodinných čtyřher. Maminky vždy něco dobrého 
napečou a je nám všem dobře a veselo.
Přijďte si i vy zahrát stolní tenis na tradiční vánoční turnaj pro veřejnost, který 
se uskuteční 22. prosince od 14 hodin. 
Lucie Ernestová
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FOTBAL 
A MUŽSTVO
Letošní fotbalová sezóna A mužstva začala ještě o prázdninách a skončila v polovině listopadu, jelikož IV. třída má 14 týmů. Zahájili jsme ji v 
Mezně s tamním B týmem a zvítězili jsme vysoko 2:7. Celkově jsou naše dosavadní výsledky dobré a záleží na tom, jak se na zápase sejdeme. V 
tomto směru patří velký dík našim dorostencům, kteří nás dobře doplňují a stali se už nedílnou součástí naší sestavy. 
Po dvou posledních prohrách jsme bohužel v tabulce klesli se 17 body na šesté místo. Prohrát doma se Struhařovem B vzhledem k síle soupeře 
je asi reálný stav našich schopností. Ještě smolnější byl zápas v Jablonné, kde jsme ve vyrovnaném utkání dostali v 90. minutě gól na 2:1. Opět 
nás tak tlačí pata v proměňování gólových příležitostí.
Ještě bychom chtěli poděkovat za zaplněné tribuny na našich domácích zápasech a podporu fanoušků netvořického fotbalu ve všech 
kategoriích. 

STARŠÍ PŘÍPRAVKA
Naši nejmladší fotbalisti, starší přípravka, letos poprvé začali hrát soutěž. Vede je trenér Martin Vopička, ke spolupráci se podařilo oslovit 
Jaroslava Brona a Miroslava Kreminu. S tréninky nám pomáhá zkušená trenérka Karolína Vopičková a o legislativní záležitosti se stará David 
Hokr. 
Bohužel jsme tímto vpadli do rozjetého vlaku, neboť naši kluci hrají proti zajetým týmům, jejichž fotbalisti hrají podstatně lépe. A tím pádem 
jsou výsledky divoké. Ale už začínáme dávat i góly a zápas s Týncem byl docela dramatický. Ovšem domácí vítězství proti Soběhrdům 6:5 asi 
nikdo nečekal. I když nás čeká ještě trnitá cesta, tak doufáme, že to kluky nakopne k lepším výkonům.  
Sportu zdar!
Martin Vopička 

STARŠÍ ŽÁCI
Po skončení sezóny 2023/2024 bylo rozhodnuto na OFS Benešov, že nová sezóna v této kategorii se bude hrát jako plnohodnotný fotbal, 
konečně, to znamená v jedenácti hráčích a na celé ploše hřiště.
Pro Sokol Netvořice to znamená rozšíření spolupráce se Sokolem Krhanice i v této kategorii. Počáteční rozpaky, jak se kluci seznámí a skamarádí, 
se rychle rozplynuly a parta tohoto sloučeného týmu si sedla a kluci začali táhnout za jeden provaz. První zápasy se naši svěřenci sehrávali 
a výsledky nebyly úplně přesvědčivé, avšak postupem času jsme získávali na jistotě a výsledky se postupně dostavily. V této chvíli našim 
svěřencům patří 4. místo v Okresní soutěži starších žáků.
Závěrem chci poděkovat našim mladým fotbalistům, jejich rodičům za fanouškovskou podporu, a celému složenému realizačnímu týmu za 
spolupráci.
A do konce průběhu soutěže „SPORTU ZDAR!“
Honza Welser

VÁNOČNÍ
TURNAJ
VE STOLNÍM TENISE 
PRO NEREGISTROVANÉ HRÁČE

NEDĚLE

22. 12. 2024
OD 14 HOD

V SOKOLOVNĚ 
NETVOŘICE

 STARTOVNÉ 100 KČ
 ŽENY A DĚTI ZDARMA
 OBČERSTVENÍ ZAJIŠTĚNO
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Činnost SDH Netvořice ve druhém pololetí 2024.
Náš sbor se v tomto období věnoval standartním činnostem, ale rádi bychom se s vámi podělili o nepříjemnou událost, která se nám stala. 
V noci z 2. na 3. srpna 2024 někdo bez pozvání navštívil naši „boudu u jezera“. Ta slouží nejen na uložení materiálu pro požární sport a pro 
činnost kolektivu Mladých hasičů, ale především je využívána jako zázemí při našich akcích.
Náš velitel, který má na vedlejším pozemku drobné hospodářství, ráno zjistil, že dveře do „boudy“ jsou nějaké zvláštní. Po bližším ohledání bylo 
jasné, že je někdo otevřel bez toho „správného klíče“. Po ověření, že se to nepovedlo nikomu z hasičů, byla na místo přivolána Policie ČR. Ta se 
zanedlouho dostavila na místo i s technikem, který provedl fotografickou dokumentaci a zajistil stopy, které by mohly pomoci najít nezvaného 
návštěvníka. Do šetření byla zapojena kriminální policie Benešov, ale také městská policie Benešov a městská policie Týnec nad Sázavou. Škoda, 
která vloupáním našemu sboru vznikla, byla spolu s Policií ČR vyčíslena na částku necelých 19.000,- Kč. Jednalo se odcizení hasičských hadic 
pro požární sport, alkoholické i nealkoholické nápoje a poškození vstupních dveří. Vzhledem k tomu, že se nepodařilo zjistit takové skutečnosti, 
které by vedly k zahájení trestního stíhání proti určité osobě, bylo na začátku měsíce října šetření ukončeno a případ odložen.

9. listopadu 2024 od 9:00 hodin jsme se sešli u hasičské nádrže při jejím tradičním výlovu. Počasí se vydařilo, účast byla hojná a ryb bylo také 
dost. A naše „bouda u jezera“ po nutných opravách už zase plnila svoji funkci.
23. listopadu 2024 proběhla v hasičské zbrojnici Výroční valná hromada našeho sboru. Nesla jako vždy v příjemném duchu a jsme rádi, že každý 
rok tímto společným setkáním můžeme poděkovat všem našim hasičům, a to i těm nejmladším, za jejich celoroční práci.   

A na závěr dovolte, abychom všem hasičům i spoluobčanům, popřáli klidný konec roku 2024 a do roku 2025 hodně zdraví, dobrou náladu, 
pevné nervy a pouze dobré zprávy.

Bc.Miroslav Český

Hned s prvním zářijovým týdnem jsme začali pilně trénovat na 
podzimní kolo závodu v hasičské všestrannosti a brannosti. Mile nás 
potěšil příchod nových členů, kteří se zaregistrovali do našeho družstva 
Soptíků.
Co všechno obnáší trénink? Na začátek rozcvička a protažení, poté 
obíhání požární nádrže. Následně probíhá rozdělení do družstev 
a plnění disciplíny tak, jako bychom byli na soutěži.  Mezi nejvíce 
oblíbenou disciplínu patří střelba ze vzduchovky. Podzimní kolo je 
plné všeobecných informací, které se během tréninku dozvíme – víme, 
jak udělat záchranářskou uličku, zvládneme se orientovat v přírodě, 
naučíme se teoretické základy první pomoci a v neposlední řadě si 
vyzkoušíme základní uzle. Pokud nám počasí nepřeje, trénujeme v 
hasičské zbrojnici, kde máme k dispozici velkou klubovnu.
Dlouho očekávaný „den D“ nastal, my jsme vyrazili brzy ráno 
směr Střezimíř, kde se odehrávalo podzimní kolo závodu. Pokud 
si vzpomenete na nejpropršenější víkend v říjnu, tak to byl zrovna 
tento. Pršelo od odjezdu až po návrat na základnu. Vše bylo skvěle 

organizačně zvládnuto a byl dostatek místa, kam se schovat. Mladší 
družstva obsadila konečné 14., 19., 20. místo z celkového počtu 28. 
hlídek. Starší družstvo se umístilo na 19. místě. Kategorie starších si před 
samotným závodem splnila disciplínu Požární útok CTIF, která se jim 
připočítává do jarního kola. Děkujeme všem za reprezentaci sboru.
V listopadu se někteří Soptíci přišli podívat na výlov požární nádrže. 
Starší už přidali i ruku k dílu. V polovině měsíce proběhlo školení 
vedoucích, kde naše vedoucí splnily po písemné a praktické části snad 
už poslední část, kterou je ústní zkouška. Mohou tak i nadále pokračovat 
v předávání zkušeností a vést kolektiv mladých hasičů. Závěr měsíce byl 
ve znamení odměn, které jsou dětem vždy předávány na Výroční valné 
hromadě sboru.

Přejeme krásné a pohodové Vánoce.

Za kolektiv mladých hasičů
Eva Mamiňáková a Iveta Slancová
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SOUTĚŽ O 
NEJLEPŠÍ 
LINECKÝ DŽEM
Vyhlašujeme soutěž o nejchutnější 
džem na linecké pečivo. Vzorek k 
ochutnávce můžete přinést v týdnu 
před Adventními dvorky, nebo  
v sobotu 7. 12. ráno na dvůr U kočky 
za komínem.

Hodnotit budou samotní 
návštěvníci. Slavnostní vyhodnocení 
proběhne při odpoledním slosování 
tamtéž.

Těšíme se na vaše vzorky…
Spolek KOLNA

Vážení spoluobčané,

jak jsme již uvedli v minulém zpravodaji, snažíme se činnost spolku 
po covidovém období znovu oživit. Začali jsme tím, že byl zvolen 
nový výbor, který má chuť něco dělat a chce navázat na naši dřívější 
úspěšnou činnost.
A první „vlaštovkou“ v tomto směru bylo uspořádání posezení při 
dechovce o netvořické pouti, které se vydařilo, jenom nás trochu 
pozlobilo počasí. Tímto tedy děkujeme za finanční podporu městysu 
Netvořice a TJ Sokol za materiální zabezpečení. Další srpnovou akcí 
měl být II. ročník pochodu kolem Konopiště, který se pro nemoc 
hlavního organizátora pana Jiřího Stibůrka bohužel neuskutečnil. 
Jeho termín byl přesunut na 23.11.2024, kdy už bude bohužel po 
uzávěrce zpravodaje, takže teď můžeme jen napsat, že doufáme, že 
pěkné počasí nám na výlet vydrželo a pochod si všichni zúčastnění 
náležitě užili.
 

 
 
Náš spolek se jako každý rok zapojí i do příprav „Zabijačkového 
plesu“, který spolupořádáme s TJ Sokol Netvořice. Tentokrát to bude 
11.1.2025. 
Výbor spolku se pravidelně schází 1x za 2 měsíce a snaží se spolek 
rozhýbat tak, aby mohl navázat na svoji úspěšnou činnost, kdy pod 
vedením pana Josefa Duška pořádal oblíbené a hojně navštěvované 
akce. Výbor pověřil pana Josefa Havlíčka, aby zjistil možnosti účasti 
našeho spolku na akcích týneckého Spolku invalidů a důchodců, který 
pořádá velmi zajímavé společenské akce a výlety. 
Závěrem bychom chtěli poděkovat městysu Netvořice za stálou 
podporu a pomoc a věříme, že se činnost spolku zlepší a my navážeme 
na jeho úspěšná období. K tomu ale potřebujeme i zájem netvořických 
občanů o naše akce.

Přejeme všem příjemné prožití Vánoc a hodně zdraví do nového roku.
Vedení spolku



KOLNA |  15NETVOŘICKÝ 
ZPRAVODAJ

DUBEN 2021 | ROČNÍK XXI | WWW.NETVORICE.CZ

Cesta ze smutku...

Č
ÍS

LO
 1

 | 
20

21



16  |  POZVÁNKY NETVOŘICKÝ 
ZPRAVODAJ

DUBEN 2021 | ROČNÍK XXI | WWW.NETVORICE.CZ

Cesta ze smutku...

Č
ÍS

LO
 1

 | 
20

21



POZVÁNKY |  17NETVOŘICKÝ 
ZPRAVODAJ

DUBEN 2021 | ROČNÍK XXI | WWW.NETVORICE.CZ

Cesta ze smutku...

Č
ÍS

LO
 1

 | 
20

21

SOKOLOVNA NETVOŘICE

Vstupné: 300,- Kč

Vstupenky k zakoupení na
Úřadu městyse Netvořice, tel. 601 386 314

6. 12. 2024 od 18:30 hod.
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Prodej vánočních  
kaprů se uskuteční  

v Netvořicích na náměstí 
v neděli 22. 12. 2024 a 

pondělí 23. 12. 2024 vždy 
od 8:00 do 16:00 hod.




